
Vergadering raadscommissie Infrastructuur
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Plaats Online via Teams Datum 23/04/2024
Voorzit(s)ter Koen Moeyersons Aanvangsuur 13:00 uur

Aanwezig
Luka Augustijns
Bertrand Demiddeleer
Françoise Devleeschouwer
Tine Eerlingen
Steven Elpers
Daniël Fonteyne
Lena Ghysels
Finke Jacobs
Linda Van den Eede
Geertrui Van Rompuy-Windels
Marc Wijnants
Elke Zelderloo
Walter Zelderloo
Gedeputeerde Bart Nevens
Gedeputeerde Gunther Coppens
Gedeputeerde Tom Dehaene
Verontschuldigd
Tie Roefs

Agendapunten

1 Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

2 Goedkeuring opdrachtdocumenten en wijze van plaatsen werkopdracht: uitvoering 
openlegging en verlegging van Vloetgracht Tienen

Daan Raymaekers licht dit agendapunt toe aan de hand van een presentatie. Deze gaat als bijlage bij 
dit verslag.

Linda Van den Eede wil weten hoeveel meter de verlegging betreft?
Daan Raymakers antwoordt dat de openlegging over heel de lengte van het perceel zal gebeuren. Het 
gaat hier om 125 meter. De verlegging zelf betreft 10 meter.



Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de provincieraad.

3 Erfgoed: toelichting prioritair actieplan 2023

Tessa Pues, Ruth Devolder en Nele De Cuyper lichten dit agendapunt toe aan de hand van twee 
presentaties. Deze gaan als bijlage bij dit verslag.

Daniël Fonteyne stelt vast dat er 24 gemeenten deelnemen. Hoe zit het met de andere gemeenten?
Tessa Pues antwoordt dat er maar één instapperiode voorzien is. Dit is aan het begin van de 
beleidsperiode. We vinden 24 gemeenten al een mooie start na drie jaar werking. Het is wel de 
bedoeling om op termijn provinciedekkend te zijn. In de loop van dit jaar gaan we opnieuw langsgaan 
bij alle gemeentebesturen om hen te overtuigen om lid te blijven of lid te worden vanaf de nieuwe 
legislatuur. Op zich kan een gemeente wel instappen mochten ze een project hebben waar ze samen 
met ons aan willen werken. De voorwaarde is dan wel dat je ook nog de bijdrage betaalt van de 
afgelopen jaren van de huidige legislatuur. Er zijn op dit moment een aantal gesprekken lopende met 
gemeenten die nog niet zijn aangesloten. We hebben de indruk dat zij nog even wachten om dan in te 
stappen in de volgende legislatuur.
Daniel Fonteyne vraagt om aan het verslag de lijst van gemeenten toe te voegen met wie er 
momenteel onderhandeld wordt.
Het verslag wordt als volgt aangevuld:
Met de volgende gemeenten werden concrete projecten besproken: Hoegaarden, Huldenberg en 
Grimbergen.

Daniël Fonteyne wil weten wat er bedoeld wordt met funerair erfgoed?
Nele De Cuyper antwoordt dat funerair erfgoed slaat op alles wat met begraafplaatsen te maken heeft. 
Daniël Fonteyne wil weten of loods 68 op sommige momenten wordt opengesteld?
Nele De Cuyper antwoordt dat er zich veel dozen bevinden in loods 68. Niet alle dozen worden 
uitgepakt. Een aantal zaken worden permanent getoond in een klein kastje. Maar dit is maar een heel 
klein gedeelte. Af en toe wordt loods 68 opengesteld, zoals vorig jaar voor het grote publiek tijdens de 
viering van 25 jaar PIVO. Op vraag wordt loods 68 ook soms opengesteld zoals voor scholen of 
heemkundige kringen. Als de raadscommissie dat zou wensen, kan een bezoek georganiseerd 
worden.
Koen Moeyersons laat weten dat er zal bekeken worden of dit in het najaar nog kan gebeuren.

4 Toerisme: toelichting prioritair actieplan 2023

Bram Van Otterdijk licht dit agendapunt toe aan de hand van een presentatie. Deze gaat als bijlage bij 
dit verslag.

5 Rondvraag

Er zijn geen variapunten.

Datum volgende vergadering 14 mei 2023 om 11u
Einduur van de vergadering 14:10 uur

De secretaris, De voorzitter,

Peter Biondi Koen Moeyersons


